
 
 

Spoštovane prejemnice in prejemniki E-novičnika SLS, 

obveščamo vas, da smo na strani spletne skupnosti Facebook ustanovili skupino Slovenska 
ljudska stranka (SLS).  

Vabimo vas, da se ji pridružite, saj boste tako še bolj celovito obveščeni o naših aktivnostih in 
tudi hitreje boste lahko stopili z nami v stik. 

 
Pridružite se nam torej na Facebooku! 

Seveda še vedno velja vabilo v skupino »Dr. France Bučar – Podpora dr. Francetu Bučarju v zvezi 
z mnenjem o arbitražnem sporazumu«, tudi na spletni skupnosti Facebook. 

 

VABILO H GLASOVANJU 

V časniku Večer poteka glasovanje za »izjavo, ki si je upala največ« - torej za bob leta 2009. Med 
deset kandidatk za boba leta so uvrstili tudi izjavo uglednega profesorja pomorskega prava dr. 

Marko Pavliha, ki argumentirano opozarja, da arbitražni sporazum o meji s Hrvaško ogroža 
najbolj vitalne slovenske nacionalne interese, kar pomeni, da bo z njim Slovenija najverjetneje 

izgubila dele ozemlja in teritorialni stik z mednarodnimi vodami.  
  

Za izjavo dr. Pavliha »Slovenija ni podeželska deželica na sončni strani Alp, temveč evropska 
država na morski strani Triglava.« lahko glasujete prek SMS-glasovanja (pošljite BOB in številko 

kandidata na 3333 – za dr. Pavliha torej BOB 4). Povratni SMS je brezplačen niti ni SMS-
glasovanje pogojeno s članstvom v klubu. Svoj glas lahko oddate tudi z glasovnico, ki jo vsak 

dan najdete v časniku Večer, ali na www.vecer.com/bob. 

Glasovanje traja do vključno 20. decembra, mi pa vas prijazno vabimo h glasovanju za 
to iskrico dr. Pavliha. 

 

http://www.facebook.com/group.php?gid=218123249923&ref=ts
http://www.facebook.com/group.php?gid=196828140448&ref=ts
http://www.facebook.com/group.php?gid=196828140448&ref=ts
http://www.vecer.com/bob


NAPOVEDNIK DOGODKOV ZA TEDEN OD 11. 12. DO 
18. 12. 2009 
 
Sobota, 12. december 2009:  

 ob 17. uri začetek tradicionalnega predbožičnega srečanja v organizaciji MO SLS Koper in Ženske 
zveze Slovenske Istre, cerkev Sv. Ane v Kopru (celotno vabilo si lahko ogledate v nadaljevanju)  

 
Ponedeljek, 14. december 2009:  

 ob 14. uri začetek 12. redne seje Državnega zbora RS 
 ob 16. uri okrogla miza »Ustavni okvir decentralizacije Slovenije«, ki jo organizira Inštitut dr. Jožeta 

Pučnika in na kateri kot eden izmed treh gostov sodeluje tudi dr. Ivan Žagar, član Izvršilnega 
odbora SLS ter bivši minister za lokalno samoupravo in regionalno politiko 

 ob 18. uri predsednik SLS mag. Radovan Žerjav sodeluje kot govorec na javni tribuni Zbora za 
republiko z naslovom »Z brezpotja na pot« 

 
Torek, 15. december 2009:   

 ob 9. uri 32. nujna seja Odbora DZ RS za zunanjo politiko, katerega član je vodja PS SLS Jakob 
Presečnik 

 ob 10. uri nadaljevanje 12. redne seje Državnega zbora RS 
 ob 19. uri srečanje MO SLS Ljubljana ob zaključku leta, paviljon Gostilne Babnik, Fužinska cesta 

19, Ljubljana 
 

Sreda, 16. december 2009: 
 ob 9. uri nadaljevanje 12. redne seje Državnega zbora RS 
 ob 14. uri 37. seja Komisije DS RS za lokalno samoupravo in regionalni razvoj, katere predsednik 

je državni svetnik SLS Darko Fras in član državni svetnik SLS Cvetko Zupančič 
 ob 18. uri volilni občni zbor OO SLS Gornja Radgona, Turistična kmetija Roškar, Lastomerci 25, 

Gornja Radgona 
 
Četrtek, 17. december 2009: 

 ob 8.30 uri 5. redna seja Preiskovalne komisije DZ RS za ugotavljanje politične odgovornosti 
nosilcev javnih funkcij zaradi suma, da so bili vpleteni v financiranje spornih menedžerskih 
prevzemov gospodarskih družb Istrabenz, holdinška družba, d.d. in Pivovarna Laško d.d., katere 
podpredsednik je poslanec SLS Gvido Kres 

 ob 9. uri nadaljevanje 12. redne seje Državnega zbora RS 
 1. dan strokovne ekskurzije podmladka SLS Nove generacije v Sarajevo – do nedelje, 20. 

decembra 
 

Petek, 18. december 2009: 
 ob 9. uri nadaljevanje 12. redne seje Državnega zbora RS 
 ob 17. uri seja Strokovno-operativnega odbora za zdravstvo SLS 

 
SLS O NOTRANJEPOLITIČNIH TEMAH 
 
SKUPNA NOVINARSKA KONFERENCA SLS IN SDS 
 



 

Danes sta vodja PS SLS Jakob Presečnik in 
poslanec PS SDS France Cukjati predstavila 
stališči poslanskih skupin SLS in SDS do 
predloga Družinskega zakonika in ukrepe, v 
kolikor sporni del vladnega predloga 
Družinskega zakonika ne bo umaknjen iz 
nadaljnje obravnave.  
Izjavo vodje PS SLS Jakoba Presečnika si 
lahko pogledate tule. 

 
SLS: JAVNI POZIV PREDSEDNIKU VLADE RS BORUTU PAHORJU K UMIKU DRUŽINSKEGA ZAKONIKA 
 
Sklep 1. seje Sveta SLS:  SLS nasprotuje predlogu Družinskega zakonika, ki je po mnenju Sveta SLS 
škodljiv. 

 Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav je danes na predsednika Vlade 
RS Boruta Pahorja naslovil pismo, v katerem ga v imenu Slovenske 
ljudske stranke poziva k umiku spornega predloga Družinskega 
zakonika iz nadaljnje obravnave, saj posega v temelje naše družbe in 
ruši temeljni pomen zakonske zveze, ki je v zasnovanju družine. 
Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav je v pismu izrazil tudi 
pričakovanje, da bo s svojo avtoriteto predsednika vlade Borut Pahor 
z umikom predloga zakonika preprečil nadaljnje zaostrovanje razprav 
v javnosti, ki prispevajo zgolj k naraščanju nestrpnosti in ne prinašajo 
ustreznih rešitev.  
»V času svetovne gospodarske krize je za mnoge družina, kot 
univerzalna, nacionalna in osebna vrednota, še edino varno zatočišče, 
zato ni primerno, da Vlada RS in Ministrstvo za delo, družino in 

socialne zadeve vztrajata pri določbah predlaganega Družinskega zakonika, ki so razdelile javnost in po 
našem mnenju rušijo ugled družine, zakonske zveze in kot take ne prispevajo k izboljšanju pravic otrok,« 

obil čas za dodaten premislek in s 

glasno sprejel sklep o nasprotovanju predlogu Družinskega zakonika, ki je po mnenju 

mo spodbuja nove ideološke razprave, ob tem 
a zasenči bistvo zakonika – izboljšanje otrokovih pravic.  

NDATOM PREJŠNJE VLADE SKORAJ 

meni mag. Žerjav. 
SLS pričakuje, da bo predsednik Vlade RS kot najodgovornejši v naši družbi, od katerega je odvisna 
nadaljnja usoda predloga Družinskega zakonika, z umikom le-tega prid
tem preprečil nepotrebne stroške za izvedbo verjetnega referenduma. 
SLS je v javni razpravi o predlogu Družinskega zakonika večkrat odločno nasprotovala izenačevanju 
zakonske zveze in družine v klasičnem smislu z istospolnimi zvezami, še posebej zato, ker omogoča 
posvojitve otrok v istospolnih partnerskih skupnostih. SLS je osrednjo pozornost namenila predlogu 
Družinskega zakonika, tudi na 1. seji Sveta SLS, ki je zasedal včeraj, 8. 12. 2009, v Slovenskih Konjicah. 
Svet SLS je včeraj so
Sveta SLS škodljiv. 
SLS podpira prizadevanja za izboljšanje statusa in pravic otrok ter mladine, saj je trenutna zakonodaja na 
tem področju več kot očitno preohlapna in zastarela, pravice otrok in mladine kot najšibkejših članov 
družbe pa se morajo bolj učinkovito zaščititi in urejati. Žal pa sedanji zakonski predlog vsebuje tudi točke, 
ki z otrokovimi pravicami nimajo nobene povezave, kot na primer člen, ki omogoča izenačitev skupnosti 
istospolno usmerjenih partnerjev z drugimi družinskimi skupnostmi. V kontekstu izboljšanja življenjskih 
pogojev otrok se SLS ta člen zdi povsem nepotreben in sa
p
 
DR. IVAN ŽAGAR, ČLAN IO SLS: POKRAJINSKA ZAKONODAJA POD MA
DO KONCA PRIPRAVLJENA, DANES Z VLADNE STRANI NI NITI ODZIVA 
 

http://www.youtube.com/watch?v=9a1sS2IZnJo


 

Nekdanji minister za lokalno samoupravo in član Izvršilnega odbora SLS 
dr. Ivan Žagar glede pokrajinske zakonodaje, ki jo je v parlamentarni 
postopek danes vložila SDS meni, da se mu poteza SDS zdi logična, 
potem ko z vladne strani praktično ni nekega odziva in tudi ne poznamo 
rešitev, ki jih pripravlja vlada. 
"To je pač logično, ker vsi ugotavljamo, da so pokrajine v Sloveniji nujno 
potrebujemo. Če bi jih danes imeli, bi se tudi v posameznih regijah 
bistveno bolj učinkovito odzivali tudi na krizne težave," je poudaril dr. 
Žagar. Kot primer je izpostavil Pomurje. Poseben zakon o Pomurju, ki je 
bil sprejet, po njegovi oceni praktično ne rešuje ničesar, in tudi ničesar 
dodatno Pomurju ne prinaša, ker je to vse že tako in tako načrtovano 
razen tistih olajšav. Te pa bi tako in tako bile sprejete za vso Slovenijo, 
je dodal. Poudaril je, da je bila pokrajinska zakonodaja skoraj do konca 
pripravljena pod mandatom prejšnje vlade, ne more pa komentirati 
predloga vloženega paketa pokrajinske zakonodaje SDS, ker ga ni videl. 
"Že zdaj zamujamo s pokrajinsko zakonodajo. Za Pomurje je 
zakonodaja, ki je bila pripravljena, tudi v finančnem okviru na letni ravni 
prinašala več sredstev, kot jih je tu v celoti skozi poseben zakon. 50 
odstotkov je bilo namenjenih za tekoče delovanje pokrajin, 50 odstotkov 
pa za razvojne investicijske naloge, in to je pravi odgovor na krizne 
razmere," je še poudaril nekdanji minister za lokalno samoupravo dr. 
Ivan Žagar. 
Dr. Žagar še meni, da bi moral predsednik Vlade RS Borut Pahor sklicati 
predstavnike vseh političnih strank, tudi opozicije, da se dogovorijo o 
pokrajinski zakonodaji, saj je sprejetje zakonodaje pogojeno s 
sprejetjem zakona o ustanovitvi pokrajin, za kar potrebuje dvotretjinsko 
večino v parlamentu. »Pokrajin ni mogoče ustanoviti brez političnega 
konsenza na najširši možni ravni«, je še zatrdil Žagar. 

 
SLS O ZUNANJEPOLITIČNIH TEMAH 
 
NA KONGRESU EVROPSKE LJUDSKE STRANKE V BONNU TUDI DELEGACIJA SLS 
 

 

V Bonnu se je 
danes zaključil 
dvodnevni 
statutarni 
kongres Evropske 
ljudske stranke - 
EPP, katerega se 
je kot njena 
članica udeležila 
tudi SLS. 
Delegacija SLS 
pod vodstvom 
Janeza 
Podobnika je bila 
priča izrednemu 
političnemu 
soglasju vseh 
najpomembnejših 
evropskih 
voditeljev, ki so 
se kongresa 
udeležili. Iz EPP 
namreč prihaja 
13 predsednikov 
vlad, predsednik 
Evropske 



komisije, 
predsednik 
Evropskega 
parlamenta, in 
predsednik 
Evropskega sveta. 
Letošnji kongres 
ni prinesel 
bistvenih 
kadrovskih 
sprememb v EPP, 
tako da je bil 
prvenstveno 
delovne narave. 
Glavna tema je 
tako bila 
nadaljnja 
uveljavitev 
socialno-tržnega 
gospodarskega 
modela in 
njegovih rešitev 
za globalno 
gospodarsko-
finančno krizo. 
Velik poudarek je 
bil dan tudi 
klimatskim 
spremembam in 
pomembnosti 
sprejetja 
ugodnega 
globalnega 
sporazuma na 
okoljskem vrhu v 
Kopenhagnu. 
Kongres EPP je 
veliko pozornost 
namenil tudi 
obeležitvi 20. 
obletnice 
začetkov ključnih 
demokratičnih 
sprememb v 
Evropi, vodenih s 
padcem 
Berlinskega zidu. 
O tej tematiki je 
bila sprejeta tudi 
posebna 
resolucija 
kongresa EPP, ki 
izraža 
zaskrbljenost nad 
ravnanjem 
nekaterih 
evropskih vlad in 
njihovih 
voditeljev, ki 
tedanji pospešeni 
demokratizaciji 



ne namenjajo 
ustrezne 
pozornosti in ne 
dajejo pozitivnega 
pečata. Tako se 
ponekod 
pojavljajo 
glorifikacije in 
revitalizacije 
nekaterih 
simbolov ter celo 
političnih 
funkcionarjev 
nekdanjih 
totalitarističnih 
režimov. Kongres 
EPP je to ostro 
obsodil ne samo 
kot poskuse 
spreminjanja 
zgodovine, 
temveč tudi kot 
slab zgled 
mlajšim 
generacijam in 
veliko oviro 
normalnemu 
zaključevanju 
tranzicijskega 
obdobja in 
prehoda v 
normalno 
demokracijo. Ob 
tem je v resoluciji 
izrecno omenjeno 
in obsojeno tudi 
nedavno 
odlikovanje 
Tomažu Ertlu s 
strani 
predsednika 
Republike 
Slovenije dr. 
Danila Türka, 
čeprav zgodovina 
Ertla pozna kot 
zagrizenega in 
gorečega 
nasprotnika 
demokratičnih 
sprememb in 
slovenskih 
tendenc po 
samostojni državi. 
Danes je bilo na 
kongresu EPP 
očitno, da se 
Evropska ljudska 
stranka zaveda 
svojega prispevka 
k demokratizaciji, 



enotnosti in 
napredku EU ter 
prevzema kot 
največja politična 
skupina v Evropi 
politično 
odgovornost za 
njeno prihodnost. 
Zato v SLS s 
ponosom  
ostajamo aktivna 
članica politične 
opcije, ki uživa 
zaupanje največ 
evropskih 
državljanov. 
Sicer pa se 
celotno besedilo 
resolucije 
kongresa EPP v 
angleščini glasi 
takole. 

 
SLS O GOSPODARSKIH TEMAH 
 
VODJA PS SLS JAKOB PRESEČNIK: PODPIRAMO POKOJNINSKO REFORMO, A Z DOLOČENIMI ZADRŽKI 
GLEDE POSAMEZNIH ČLENOV 
 

Davčna uprava RS naj vse sile usmeri v izterjavo neplačanih socialnih prispevkov 
s strani delodajalcev 

 Vodja Poslanske skupine SLS Jakob Presečnik je ob robu današnje Javne 
predstavitve mnenj o modernizaciji pokojninskega sistema, ki ga je organiziral 
Odbor DZ RS za delo, družino in socialne zadeve, poudaril, da se SLS popolnoma 
zaveda, da trenutni pokojninski sistem ni vzdržen, vseeno pa meni, da je 
absolutni predpisani prag za upokojitev 65 let previsok oz. nestimulativen. 
Nekateri poklici, še zlasti fizični, vsekakor niso primerni za ljudi take starosti, s 
tem, ko določimo samo starostni prag, ne pa tudi obvezujoče delovne dobe, ne 
spodbujamo novih zaposlitev. »Povedano preprosteje, če mladi vedo, da bodo 
tako ali drugače delali do 65. leta, niso motivirani k čimprejšnjemu iskanju 
zaposlitve. Sporočilo za njih je, da nam že mladi niso potrebni kot delavci, 
pokojnine si tako ne bodo prislužili prej, kot bodo onemogli,« je zaskrbljen vodja 
Poslanske skupine SLS Jakob Presečnik.  
Tako pa se po mnenju SLS s predlagano novo reformo na nek način spodbuja, 
da se mladina kasneje loti reševanja stanovanjskega problema, posledično si 
tako mladi kasneje ustvarijo pogoje za ustvarjanje družine, zato se lahko 

pričakuje, da se bodo bodoče generacije še kasneje odločale za otroke in jih zaradi bioloških razlogov 

mer pa bi jim na podlagi aktuarskih izračunov seveda ustrezno znižali pokojnino,« še 

o ni bilo 

pravi Presečnik. Če so otroci naša vrednota, je po prepričanju SLS treba starševstvo nagraditi v različnih 

imele še manj. 
 »V SLS smo zato prepričani, da bi tudi v reformiranem pokojninskem sistemu morala obveljati možnost 
predčasne upokojitve za vse, ki bi napolnili 38/40 let delovne dobe vsaj pri minimalni upokojitveni 
starosti 60 let, pri če
poudarja Presečnik. 
SLS podpira ukinitev pridobljenih bonusov za čas šolanja na višjih in visokih šolah, saj gre po vsebini za 
prostovoljno odločitev, ki doprinese posameznikovemu dohodku, stroški šolanja bremenijo državo, ravno 
tako stroški zdravstvenega zavarovanja. SLS pa zavrača ukinitev pridobljenih bonusov za čase služenj 
vojaškega roka, kajti saj je šlo za obvezno, torej neprostovoljno služenje lastni državi, to del
plačano in ta čas tudi obvezniki niso mogli pridobivati dohodkov ali biti pokojninsko zavarovani.  
»Nikakor pa v SLS ne podpiramo ukinitve bonusov za starševstvo, saj gre za napačno sporočilo staršem in 
predvsem mladim, ki se odločajo za otroke, in to nikakor ni v skladu s politiko spodbujanja natalitete,« še 

http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=B3BD9911-2EE6-CA71-EF81-00499DB3B0F6&linkid=newsContent


oblikah in obdobjih. Zato SLS predlaga, da ostanejo bonusi za vzgojo otrok tudi v bodoče temelj za 
znižanje upokojitvene starosti tako kot doslej.  
SLS še predlaga tudi možnost, da se za delo nad pokojninsko dobo uvede možnost neplačevanja 
prispevkov, vsekakor pa je pribitek za delo nad polno pokojninsko dobo v višini 2 odstotkov po oceni SLS 
skoraj zanemarljiv, nikakor pa ni stimulativen za delavca.  
»V SLS odločno zahtevamo od Davčne uprave RS, da vse sile usmeri v izterjavo neplačanih socialnih 
prispevkov s strani delodajalcev, kajti ni pošteno, da zaradi slabega administrativnega sistema in 
nevestnosti podjetij na koncu kratko potegne nič krivi delavec,« je še odločen vodja PS SLS Jakob 
Presečnik.  
 
PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV:  ZDRUŽEVANJE MINISTRSTEV SMISELNO Z VIDIKA 
IZBOLJŠANJA ORGANIZACIJSKE OPERATIVNOSTI DELOVANJA DRŽAVNE UPRAVE  
 

 

»Združevanje resorjev oz. in zmanjševanje števila ministrstev je po našem 
mnenju prava smer razmišljanja, deloma zaradi racionalizacije, predvsem pa 
z vidika organizacijske operativnosti. Dejstvo je, da se je v preteklosti več 
področij, kot na primer infrastrukturni področji energetika ter promet in 
zveze, premikalo sem in tja po ministrstvih, kar je zagotovo oslabilo 
organizacijsko operativno sposobnost delovanja teh področnih politik. Prav 
tako menim, da je čas za razmislek o smiselnosti t.i. ministrstev brez resorja 
oz. Služb Vlade RS za neko področje, saj to niso prava ministrstva in bi se ta 
področja lahko prenesla v neka druga ministrstva.  
V SLS pa sicer že ves poudarjamo, da je resno treba takoj začeti z 
zniževanjem javne porabe, kot smo to opozarjali tudi pri sprejemanju 
proračunov za leti 2010 in 2011, in takšna reorganizacija državne uprave, ki 
bi pomenila organizacijsko izboljšavo dela vlade, bi lahko bila ena od 
priložnosti za korak k temu.« 

 
SLS: VLADNI PRIPRAVLJAVCI STRATEGIJE SLOVENIJE ZA IZHOD IZ POSLABŠANEGA JAVNOFINANČNEGA 
NAJ KONČNO POSTANEJO ZGLED VARČEVANJA IN RACIONALNEGA GOSPODARJENJA TER PREIDEJO OD 
BESED K DEJANJEM  
 
SLS z obžalovanjem ugotavlja, da se bo letošnje leto, ki ga ja zaznamovala gospodarska kriza, izteklo brez 
kakršnihkoli resnih protikriznih ukrepov in žal tudi brez kakršnegakoli resnega varčevanja državne uprave 
in drugih proračunskih porabnikov oz. celo z zapravljivim obnašanjem nekaterih organov. Tudi včerajšnji 
sestanek vladne protikrizne skupine ministrov namreč ni podal odgovorov na najbolj ključna vprašanja o 
prepotrebnih nujnih ukrepih, ki bi po eni strani takoj lahko pomagali gospodarstvu, po drugi strani pa 
drastično zajezili preveliko javnofinančno porabo državne in javne uprave.  
SLS, obžaluje, da skupina ministrov, ki je prejšnji teden postala skupina ministrov, zadolženih za pripravo 
izhodne strategije ali slovenskega poročila o paktu stabilnosti in rasti, ki bo posredovan Evropski komisiji, 
spoznava nujnost prevetritve proračunske porabe šele ob samem zaključku leta in potem, ko sta že bila 
sprejeta oba proračuna za leti 2010 in 2011 in očitno zgolj zato, ker Evropska komisija zahteva program 
stabilnosti, v katerem bo predvideno zmanjševanje proračunskega primanjkljaja v skladu z izboljšanjem 
gospodarskih razmer. 
SLS je Vlado RS že večkrat pozvala k drastičnem varčevanju in nižanju stroškov v državni in javni upravi, 
kar bi Vlada RS morala upoštevati tudi pri nedavni pripravi in sprejemanju obeh proračunov. Namesto 
tega pa je vladna koalicija v posmeh varčevanju v času krize v Državnem zboru RS sprejela potraten 
državni proračun. SLS poziva Vlado RS, naj preneha z vsemi poskusi potratnih potez svoje državne 
administracije, kot je bil na primer tudi poskus, da se stroške nedavne prednovoletne zabave nekaterih 
uslužbencev Ministrstva za javno upravo RS prevali na pleča davkoplačevalcev. »Časi niso rožnati. Vse leto 
je minilo, ne da bi gospodarstvo bilo deležno enega pravega ukrepa, ki bi dal konkreten dejanski učinek, 
ne le navidezne pozitivne učinke,«  pravi predsednik SLS mag. Radovan Žerjav in dodaja, da bi morala 
država nujno rigorozno zmanjšati stroške svojega delovanja, in sicer od 20 do 30 odstotkov. 
Proračunski primanjkljaj se giblje proti šestim odstotkom, javni dolg države se bo v naslednjih letih skoraj 
podvojil, zato SLS od razvojnega ministra Mitje Gasparija pričakuje, da bo tudi javnosti pojasnil načrte za 
servisiranje teh dolgov, potem ko se bodo obrestne mere vrnile na nekdanjo raven. Mag. Radovan Žerjav 
še opozarja, da država z vsem denarjem, ki ga je dobila iz dodatnega zadolževanja, ni uspela zagotoviti 
razbremenitve in spodbud realnemu sektorju, nosilcu slovenskega gospodarstva, zato se stiske in težave 



tako podjetij kot delavcev žal nadaljujejo, čeprav bi lahko z ustreznim in pravočasnim ukrepanjem 
marsikatero tegobo preprečili ali vsaj omilili. 

 
O DOGAJANJU NA NIVOJU OBČINSKIH IN MESTNIH 
ODBOROV TER ZVEZ SLS 
 

ČLANICE IN ČLANI NOVE GENERACIJE SLS V PRAZNIČNI SARAJEVO 

 
Nova generacija, podmladek SLS, tudi letos pripravlja strokovno ekskurzijo v eno izmed evropskih 

prestolnic in na ta način nadaljuje vsakoletno tradicijo popotovanj. Tokrat bodo podaljšani vikend med 17. 
in 20. decembrom preživeli v predbožičnem, zgodovinsko bogatem Sarajevu, glavnem mestu Bosne in 

Hercegovine. Tam se bodo tudi srečali s predstavniki tamkajšnjega podmladka ter si z njimi ogledali Dom 
naroda, parlament federacije Bosne in Hercegovine ter ostale sarajevske znamenitosti. Če bi še kdo od 
mladih želel ujeti zadnji vlak za BiH, se lahko o prostih mestih pozanima pri Jerneju Čeligoju na številki 

051/313-154.  
 
VOLILNI OBČNI ZBOR OO SLS LJUTOMER 
 



 
Zbrane je nagovoril tudi Tihomir Babič, novi podpredsednik odbora 

V prijetnem okolju prleške vasice 
Pristava so se v petek, 4. 
decembra, zbrali člani 
Občinskega odbora SLS 
Ljutomer. Na rednem volilnem 
občnem zboru so zbrane poleg 
predsednika odbora Alojza Štiha 
pozdravili tudi predsednik 
sosednjega odbora Jože Slavič 
(OO SLS Križevci), Alojz Jelen 
(član Sveta SLS), Tomislav 
Nemec (predsednik 
Regionalnega odbora Prlekija) in 
Bor Zgonc (predsednik Nove 
generacije SLS). Po uvodnem 
delu so člani izvolili vodstvo 
odbora, kjer je bil Alojz Štih 
znova potrjen za predsednika 
odbora, v vodstvu pa sta se mu 
pridružila nova podpredsednika; 
član Sveta SLS Tomislav Nemec 
in novopečeni član stranke, 25-
letni Tihomir Babič. Slednji je 
tudi občinski svetnik, tako da 
ima od sedaj Slovenska ljudska 
stranka v ljutomerskem 
občinskem svetu dva 
zastopnika. Z mlajšimi člani pa 
se je pomladil tudi upravni 
odbor. Ob tem so izrazili 
optimizem ob naslednjih 
lokalnih volitvah, saj bodo z 
mladimi močmi lažje dosegli 
boljši rezultat. 
V prijetnem vzdušju je sledil 
pogovor o perečih občinskih 
temah, kjer so prisotni posebej 
izpostavili problem ukinjanja 
volišč na podeželju in s tem 
povezano odvzemanje temeljnih 
možnosti za glasovanje 
starejšim in tistim, ki ne morejo 
priti na volišča. Glede tega so 
tudi sprejeli sklep, da se vodstvo 
stranke pozove, da naj v zvezi s 
tem problemom ukrepa po 
svojih pristojnostih. 
 

 
VOLILNI OBČNI ZBOR OO SLS ILIRSKA BISTRICA 
 



V petek, 4. decembra, je OO 
SLS Ilirska Bistrica izvedel 
redni volilni občni zbor. 
Prisotni so v celoti izvolili 
novo sestavo organov OO 
SLS Ilirska Bistrica za 
obdobje štirih let. Za 
predsednika je bil izvoljen 
dosedanji predsednik 
Vladimir Čeligoj, 
podpredsednica pa je postala 
članica Nove generacije SLS 
Ana Kalister. Gospod Čeligoj 
je na občnem zboru povzel 
delovanje občinskega odbora 
od leta 2005 do leta 2009. 
Trud in pozitivno delovanje se 
je pokazalo v izvolitvi treh 
svetnikov na lokalnih volitvah 
leta 2006. Občinski odbor si 
je zadal ohranitev teh treh 
svetniških mandatov, 
zavedajo se, da je to težko 
uresničljivo, vendar z dobro 
voljo in trudom vseh članov 
občinskega odbora je tudi to 
možno uresničiti.  
Predsednik OO Nove 
generacije SLS Ilirska 
Bistrica Jernej Čeligoj je 
navzočim na kratko 
predstavil delovanje Nove 
generacije. Poudaril je, da z 
ostalimi občinskimi odbori v 
podmladku SLS sodelujejo 
pri akciji »Rezervirano za 
rumeno«, člani podmladka se 
nameravajo udeležiti 
strokovne ekskurzije v 
Sarajevu (17. – 20. 
december 2009). 
Navzoče je pozdravila tudi 
podpredsednica SLS Olga 
Franca, ki je poudarila 
skupno delovanje 
Regionalnega odbora SLS 
Kras, na državni ravni pa so 
se začele priprave na lokalne 
volitve, teren in resno delo 
stranke pa se odraža v 
boljših procentih 
javnomnenjskih raziskav. 

 

 
MIKLAVŽEVANJE V VELENJU  
 



 

V soboto, 5. decembra 2009, je v 
Gasilskem domu Škale potekalo 
tradicionalno Miklavževanje pod 
naslovom »Sv. Miklavž med nami«. 
Priredil ga je Občinski odbor SLS Velenje 
pod vodstvom Hermana Arliča in Marka 
Jeraja, skupaj s podpredsednico OO NG 
SLS Velenje Vlasto Ocepek. Otroke je 
nagovoril tudi član Izvršilnega odbora SLS 
Andrej Presečnik. Zaželel jim je prijetno 
druženje, otrokom pa predal sporočilo 
Miklavža, da morajo biti pridni, drugače 
se lahko zgodi, da jih naslednje leto ne 
obišče.  Prireditev je minila v prijetnem 
vzdušju, z zadovoljnimi obiskovalci.  
 

 
1. REDNA SEJA SVETA SLS V SLOVENSKIH KONJICAH 
 
Na 1. redni seji Sveta SLS, ki je 
potekala 8. decembra 2009 v 
Slovenskih Konjicah in jo je vodil 
podpredsednik Sveta SLS Gvido 
Kres, so člani razpravljali o 
arbitražnem sporazumu med 
Republiko Slovenijo in Republiko 
Hrvaško, predlogu sprememb 
volilne zakonodaje in o predlogu 
Družinskega zakonika, kateremu 
je Svet SLS namenil osrednjo 
pozornost. Svet SLS je izrazil 
odločno nasprotovanje 
izenačevanju  zakonske zveze in 
družine v klasičnem smislu z 
istospolnimi zvezami, še posebej 
pa določbi, ki omogoča posvojitve 
otrok v istospolnih partnerskih 
skupnostih, in sprejel sklep, kjer je 
Svet SLS izrazil strinjanje s 
prizadevanji Poslanske skupine 
SLS glede nasprotovanja 
Družinskemu zakoniku in ji pri tem 
dal popolno podporo. Družinski 
zakonik je po mnenju Sveta SLS 
škodljiv. 
Svet SLS je med drugim 
obravnaval in tudi sprejel stališče 
SLS v zvezi s predlogom 
sprememb volilne zakonodaje za 
volitve v Državni zbor RS, ki ga bo v 
prihodnjih dneh predstavila PS 
SLS, ter sprejel nekaj internih 
aktov SLS.  

 

 
NOVI PREDSEDNIK KLUBA ŽUPANOV SLS JE MIRAN GORINŠEK 
 



 
Miran Gorinšek, predsednik Kluba 
županov SLS in župan Slovenskih 

Konijic 

Na 10. redni seji Kluba županov SLS so člani izvolili novega predsednika 
Kluba županov SLS, kar je postal tokratni gostitelj, župan Občine 
Slovenske Konjice, Miran Gorinšek. Dosedanji predsednik Kluba županov 
SLS Franc Bogovič bo nadaljeval intenzivno delo poslanca SLS, 
podpredsednika SLS in župana Občine Krško. 
Prisotni na seji so izvolili tudi osem podpredsednikov Kluba županov SLS, 
in sicer po enega iz vsake regije. Izvoljeni podpredsedniki Kluba županov 
SLS so: Igor Draksler, Robert Smrdelj, Janez Cimperman, Blaž Milavec, 
Martin Brecl, Alojz Knafelj, Irena Majcen in mag. Janez Kramberger S tem 
želi SLS okrepiti in povezati delovanje županov v okviru Kluba županov SLS 
ter znotraj posamezne regije.  
Na seji Kluba županov SLS je sodeloval tudi predsednik SLS mag. Radovan 
Žerjav, ki je izrazil zadovoljstvo, da bo Klub županov SLS ob novem vodstvu 
ponovno okrepil svoje delovanje, kar bo v prihodnjem letu lokalnih volitev 
velikega pomena. Celotno novo sestavo vodstva Kluba županov SLS si 
lahko ogledate tukaj. 

 
1. SEJA POLITIČNE AKADEMIJE SLS  
 
Seja Kluba županov SLS se je zaključila s 1. sejo Politične akademije SLS, na kateri je njeno delovanje 
obširneje predstavil direktor Politične akademije SLS dr. Peter Pavel Klasinc, predsednik SLS in idejni 
vodja Politične akademije SLS mag. Radovan Žerjav pa orisal vlogo akademije pri izoblikovanju identitete 
in podobe SLS. Predstavljena je bila tudi vključitev Službe za odnose z javnostmi v delo Politične 
akademije s strani Lejle Kogej, vodje komuniciranja SLS, prof dr. Ludvik Toplak pa je predstavil strokovni 
razmislek o tem, kako Politična akademija izkoristi akademske potenciale univerz.   
 
PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV SE JE SREČAL S PREDSTAVNIKI RO SLS SPODNJA SAVINJSKA 
 

 

Mag. Radovan Žerjav, predsednik Slovenske 
ljudske stranke, se je v sredo, 9. decembra 
2009, sestal s predstavniki OO SLS Vransko in 
Braslovče, ob koncu delovnih srečanj pa še s 
predsedniki RO SLS Spodnja Savinjska. 
Namen delovnih srečanj v Spodnji Savinjski 
dolini je bil okrepiti delovanje stranke na 
občinskem in regijskem nivoju ter pogovor o 
aktivnostih OO SLS v času priprav na lokalne 
volitve 2010. Na Vranskem in v Braslovčah, kjer 
so potekala srečanja, so predstavniki OO SLS 
spregovorili o aktualnih dogodkih v okviru 
stranke ter problematiki Spodnje Savinjske 
regije. 
Prebivalci v spodnjem toku reke Savinje so se v 
preteklih letih borili s posledicami ujm, škoda, 
ki je pri tem nastala na poljih hmelja, pa je 
vidna še danes. Po besedah mag. Radovana 
Žerjava bo stranka aktivno sodelovala pri 
odpravi težav na področju hmeljarstva v Spodnji 
Savinjski dolini, predvsem pa bo treba ustrezno 
rešiti vprašanje odškodnin za tista zemljišča, ki 
naj bi bila določena za razlivna območja. 
Območja, kamor bi se hudourniške vode reke 
Savinje in Bolske zlile, so domačini v večji meri 
že pozidali, ostale so le še kmetijske površine. 
Ukrepi države pa se na tem področju izvajajo 
prepočasi, prav tako pa ni ustreznih pravnih 
aktov oz. celovitega predloga rešitve 
zagotavljanja poplavne varnosti v urbaniziranih 

http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=9B1CE24E-9E73-AFCB-B12C-7C962B04EA04&linkid=newsContent


območjih porečja Savinje. 
Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav je ob 
koncu srečanj izrazil zadovoljstvo ob 
pripravljenosti občinskih odborov, da okrepijo 
aktivnosti v občinah ter pripravah na bližajoče 
se lokalne volitve, ki so že v polnem zagonu. 

 
VOLILNI OBČNI ZBOR OO SLS KUNGOTA 
 
V četrtek, 10. decembra 2009, je v občini Kungota potekal volilni občni zbor OO SLS Kungota. Za 
predsednika je bil izvoljen Vinko Ul, za podpredsednico Petra Miklavc, člani odbora pa so Anton Škamlec, 
Zvonko Škruba in Karl Žunko. Odbor bo na svoji prvi seji določil konkretne cilje in naloge za prihajajoče 
lokalne volitve. Zbor sta pozdravila Janja Viher in Aleksandar Jovanović, predsednik MO SLS Maribor.  
 
SREČANJE KLUBA SP V TERMAH SNOVIK 
 
Člani Kluba SP pri SLS so se v četrtek, 10. decembra 2009, ob 15. uri dobili na srečanju v Termah Snovik. 
Pogovarjali se se o gospodarskih in energetskih temah.  
Gospa Petra Drobne, vodja oddelka za strukturne sklade pri JAPTI, je predstavila projekt spodbud za 
pridobitev nepovratnih evropskih sredstev, gospod Ivan Hribar, prokurist Term Snovik, pa energijski sistem 
term in sistem obnovljivih virov energije. Srečanje se je končalo s kosilom.  
 
1. SEJA OO SLS KOBARID 
 
OO SLS Kobarid je v četrtek, 10. decembra, na svoji prvi seji v novi sestavi poleg predsednika in 
podpredsednika, ki sta bila izvoljena na zboru 16. novembra 2009, imenoval še tajnika in blagajnika. Za 
tajnika je imenovan Zdenko Urbančič in za blagajnika Ivan Kofol. 
Podrobneje so razpravljali o nalogah, ki so si jih okvirno zastavili že na zboru in poudarili, da je kmetijska 
problematika za njihove kraje posebno poglavje. Ugotavljali so tudi, da se prometna povezava z osrednjo 
Slovenijo in s tem oddaljenost od močnejših tokov gospodarstva odraža tudi v gospodarstvu njihove regije, 
a je opazen razvoj turizma na različnih področjih, predvsem v panogah, ki jih omogočajo naravne danosti, 
zato je skrb za okolje toliko bolj pomembna. Sklenili so, da bodo vse omenjeno združili s sodelovanjem na 
občinski ravni, s kritičnim spremljanjem dela občine ter s sodelovanjem pri reševanju problematike. 
Predvsem pa so se strinjali, da jim bo aktivno delovanje na vseh naštetih področjih uspelo le z dobrim 
delom vseh članov odbora in s podporo glavnega tajništva. 

 
SLS VOŠČILA 
 
Prejšnji teden se je predsednik SLS mag. Radovan Žerjav zahvalil za opravljanje službe nadškofa in 
metropolita Ljubljanske nadškofije msgr. Alojzu Uranu, ker je zvesto sledil Božji besedi in z veseljem ter 
pogumom vodil člane Cerkve v slovenski prestolnici. Mag. Žerjav je v zahvali poudaril, da je gospod Uran 
pri svojem službovanju z odprtim srcem znal prisluhniti željam in potrebam svojih vernikov ter tako svoje 
življenje, moči in darove posvetil Cerkvi. 

Prav tako je voščil dobre želje ob imenovanju treh novih škofov, msgr. dr. Antonu Stresu za imenovanje na 
mesto ljubljanskega nadškofa, msgr. dr. Petru Štumpfu za imenovanje na mesto škofa Murske Sobote in 
msgr. dr. Marjanu Turenšku za imenovanje na mesto nadškofa pomočnika mariborske nadškofije. Vsem 
trem je izrekel iskrene čestitke ob imenovanju na mesta škofov ter tople besede zahvale za opravljena 
vsa dobra dela. 

Prav tako je čestital tudi Radiu Ognjišče ob 15. obletnici radijskega ustvarjanja, ki jo ta organizacija slavi v 
teh dneh. Radio Ognjišče je v slovenski medijski in javni prostor ob svojem rojstvu vnesel novo dimenzijo, 
ki je svojstvena in sveža tudi danes, je ob tem spomnil mag. Radovan Žerjav.  

 

SLS O NAJ SLOVENCIH TEDNA 
 



 

Jutri, 12. decembra, bo 75. rojstni dan praznovala pesnica Saša Vegri, v sredo, 9. 
decembra, pa je pri založbi Miš izšla antologija njenih pesmi. Verjetno ni otroka, 
ki ne bi poznal vsaj kakšne njene pesmi, objavljene v pesniških zbirkah Mama 
pravi, da v očkovi glavi (1978), To niso pesmi za otroke ali kako se dela otroke 
(1983) in Kaj se zgodi, če kdo ne spi (1991). Med najbolj znana dela spada tudi 
slikanica Jure kvak kvak; mi pa vam ob tej priložnosti poklanjamo pesem 
Prijatelj te ustvarjalne in iskrene pesnice našega časa.  
Čestitke ob izidu antologije in vse dobro v novem letu pa pesnici Saši Vegri 
kličemo tudi v tajništvu SLS! 

 
Prijatelj navadno sedi v isti klopi 

in gleda enake reči kot ti. 
Prijatelj se nikoli ne zmoti 
in ne reče besede, ki boli. 

Prijatelj je tisti, 
ki čaka, ko vse drugo zbeži. 

Prijatelj je tisti, 
ki na tebi nikoli ne preizkuša pesti. 

In končno, 
pravi prijatelj je vedno tam, 

kamor ne upaš sam. 

 
VABILO 

 
VABIMO NA TRADICIONALNO PREDBOŽIČNO SREČANJE  V CERKVI  SV. ANE V KOPRU V 

SOBOTO, 12.12. 2009.  SVETA MAŠA SE BO PRIČELA OB 17. URI. 
SLEDILO BO PREDAVANJE DUHOVNIKA mag. BOŽOTA RUSTJE Z NASLOVOM: 

SPOROČILA BOŽIČA ZA NAŠ ČAS 
 

 
 
Kot vedno, bo tudi čas za druženje ob prigrizku. Pričakujemo vas, vaše domače, povabite tudi vaše 
prijatelje, sosede in znance.  Vse dobro vam želimo ŽZSI in SLS MOK. 
 

Olga Franca, predsednica 
Stanislava Frelih, podpredsednica 

Dejan Bordon, podpredsednik 



Vesna Starman, predsednica ŽZSI 
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